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Abstract (en)
[origin: US2020283981A1] The invention relates to a pile-driving device and a method for driving driving material into a ground, wherein, for the
purpose of driving-in, the driving material is clamped and held by means of a clamping means on a pile-driving power unit and prior to clamping the
driving material is connected by means of a flexible securing element, in particular a securing chain, to the pile-driving power unit. In accordance
with the invention a pressing element is provided which is displaced relative to the pile-driving power unit towards the driving material and, in doing
so, a pressing force is applied onto an upward-directed front face of the driving material.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Rammvorrichtung und ein Verfahren zum Einrammen von Rammgut in einen Boden, wobei zum Einrammen das Rammgut
an einer Rammantriebseinheit mittels einer Spanneinrichtung eingespannt und gehalten wird und vor einem Spannen das Rammgut mittels eines
flexiblen Sicherungselementes, insbesondere einer Sicherungskette, mit der Rammantriebseinheit verbunden wird. Gemäß der Erfindung ist ein
Andruckelement vorgesehen, welches relativ zu der Rammantriebseinheit an das Rammgut verfahren und dabei eine Andruckkraft auf eine nach
oben gerichtete Stirnseite des Rammguts aufgebracht wird.
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